

國立屏東大學學位論文延後公開申請書

Application Form for Postponement of Public Access to Thesis/Dissertation

申請日期 Application Date: 西元 _____ 年 _____ 月 _____ 日 (YYYY/MM/DD)

2025.08_3F 版

申請人 Applicant	學位類別 Degree	<input type="checkbox"/> 碩士 Master <input type="checkbox"/> 博士 Doctor	學號 Student ID Number
系所名稱 Department/ Institute	畢業年月 Graduation Date		西元 _____ / _____ (YYYY/MM)
論文名稱 Thesis Title			
延後公開原因 Reason for Postponement	<p>※ 應檢附證明文件 Supporting document is required</p> <p><input type="checkbox"/> 涉及機密，須提出適用法規或具體事證：_____</p> <p>Involves confidential information. Please specify.</p> <p><input type="checkbox"/> 專利事項，須提供申請專利案號或提出相關申請說明：_____</p> <p>Filing for patent registration. Please specify.</p> <p><input type="checkbox"/> 依法不得提供，請說明：_____</p> <p>Not permitted to be disclosed under the law. Please specify.</p>		
申請項目 Options	<input type="checkbox"/> 紙本論文延後公開 Postpone public access to printed copies of my thesis, but leave the online bibliographic record open to the public.		<input type="checkbox"/> 電子全文延後公開 Postpone public access to my electronic thesis, but leave the online bibliographic record open to the public.
公開日期 Postponed Until	西元 _____ / _____ / _____ (YYYY/MM/DD)	校內(NPTU) : 西元 _____ / _____ / _____ (YYYY/MM/DD)	校外(Non-NPTU) : 西元 _____ / _____ / _____ (YYYY/MM/DD)
<p>※每次申請電子全文及紙本論文延後公開至多為5年，且需逐次申請。</p> <p>※第2次起之申請程序，仍應取得原所有學位考試委員審核確認，或經原就讀系所之系(所)務等會議審核確認。</p> <p>The period of postponement of public access should not exceed 5 years from the date of application. Requests for postponement of public access must be applied for each time. If subsequent applications are filed, the application should be reviewed and confirmed by all original oral examination committee members or reviewed and confirmed through a departmental (or institutional) affairs meeting of the applicant's original department.</p>			
電子郵件 Email Address	連絡電話 Contact Number		
申請人簽名 Applicant Signature			

學校權責單位簽名(請標示簽名日期) Signature of the Authorization Institute(Indicate the date of signature)			
指導教授 Advisor		共同指導教授 Co-Advisor	
考試委員 Committee Member		考試委員 Committee Member	
考試委員 Committee Member		考試委員 Committee Member	
主任/所長簽名 Signature of the Department/Institute Director		系所章戳 Department/Institute Seal	

【說明 Notes】

- 電子全文之延後公開須於上傳論文時另行設定「全文檔授權」之開放時間(日期須與本申請書相同)。
For electronic thesis, the release date must be set through the online portal when uploading the thesis (the date must be the same as the one specified in this application).
- 辦理離校時須提供本申請書(含證明文件)一式 4 份(1 份為正本，其餘為影本)，分別繳交給註冊組/進修教學組(正本、影本各 1 份)、系所、圖書館；正本另由本校繳交給國家圖書館。**本申請書勿置入論文內頁。**
Four copies of this application form, including all supporting documents, must be submitted when applying for school departure. The application form should not be inserted into the thesis pages.

以下由各單位收件後簽收

系(所)

註冊組/進修教學組

圖書館